
 

     

Αθήνα, 16 Σεπτεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων  

τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

 

Θέμα: «Αίτημα για αναγνώριση διπλών ετών Υπηρεσίας σε στελέχη του Λιμενικού 

Σώματος» 

 

Η ΠΟΕΠΛΣ με επιστολή τα ης θέτει το ζήτημα της ανάγκης αναγνώρισης διπλών ετών 

(εξάμηνα) για το προσωπικό των πλωτών μέσων, όπως ισχύει και σε άλλες 

επιχειρησιακές μονάδες του Λιμενικού Σώματος. 

 

Όπως σημειώνει η Πανελλήνια Ομοσπονδία Ενώσεων Προσωπικού Λιμενικού Σώματος, 

τα στελέχη των πλωτών μέσων, ειδικότερα από το 2015, καλούμενα να έχουν ενεργό ρόλο 

στη διαχείριση του προσφυγικού, εργάζονται κάτω από εξόχως δύσκολες συνθήκες που 

περιλαμβάνουν επταήμερη εργασία και 12ωρη καθημερινή απασχόληση, γεγονός που 

καταστρατηγεί πλήρως τις διατάξεις της κείμενης νομοθεσίας περί 128 ωρών καθώς 

συχνά είναι πιθανόν να φτάσουν τις 300 ώρες κάθε μήνα. 

 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

 

1. Εξετάζεται από τα συναρμόδια Υπουργεία η ικανοποίηση του αιτήματος; 

2. Αν ναι, πότε θα ολοκληρωθεί η διαδικασία αναγνώρισης; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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